
 
 
 
 
 

 
 
 
De raad der gemeente Zandvoort, in vergadering bijeen op 4 november 2015, 
 
 
Overwegende dat: 

- Zandvoort een toeristische badplaats is; 
- Het stimuleren van de economie een kerntaak is van de Gemeente Zandvoort; 
- Het circuit niet alleen van belang is voor de autosport in Nederland, maar ook een 

belangrijke toeristisch economische impuls voor Zandvoort en de regio betekent;  
- Het circuit Zandvoort nationaal en internationaal op de kaart zet met de Historische 

Grand Prix, maar ook door Max Verstappen te contracteren voor een 
demonstratierace; 

- Het circuit hier actief de samenwerking met de ondernemers in het dorp zoekt; 
- De autosport in Nederland weer volop in de belangstelling staat door de prestaties van 

Max Verstappen; 
- Zandvoort de A-status heeft voor de autosport; 
- Zandvoort al sinds 1985 niet meer is opgenomen in het Wereldkampioenschap van de 

Formule 1. 
 
 

Roept het College op . 
- In overleg te treden met de directie van Circuit Park Zandvoort om te onderzoeken 

welke maatregelen nodig zijn om weer Formule1-wedstrijden op Nederlandse bodem 
te laten rijden, 

- In overleg te treden met de Nederlandse regering teneinde te onderzoeken welke rol 
de regering kan spelen om weer Formule1-wedstrijden op Zandvoortse  bodem te laten 
rijden. 
 

En gaat over tot de orde van de vergadering. 
 

Zandvoort, 04 november 2015 

 

Fractie VVD. 

 

Motie Formule 1 

 ex artikel 1 sub d en artikel 35 lid 1 van het  Reglement van Orde van de gemeenteraad  


